

重要資訊：強制舉報虐待兒童機制（家長）

《強制舉報虐待兒童條例》(《條例》) 將於 2026 年 1 月 20 日起生效，《條例》規定社會福利界、教育界及醫療衛生界的 25 類指明專業人員必須舉報懷疑嚴重虐兒個案。為了向家長推廣保護兒童的訊息，家長可透過以下連結，下載《條例》的政府宣傳影片、海報及單張。 詳情請參閱附件，謝謝！

附件一：《強制舉報虐待兒童條例》政府宣傳影片

附件二：《強制舉報虐待兒童條例》海報

附件三：《強制舉報虐待兒童條例》單張

Important Information: Mandatory Reporting of Child Abuse Regime (Parents)

The Mandatory Reporting of Child Abuse Ordinance ("the Ordinance") will come into effect on 20 January,2026. The Ordinance provides that 25 categories of specified professionals from the social welfare, education, and healthcare sectors must report suspected serious child abuse cases. To promote messages on child protection to parents, parents may download the Government promotional video, posters and leaflets related to the Ordinance, via the following links, for more information.

Please refer to the attachment for details. Thank you!

Attachments:

1. “The Mandatory Reporting of Child Abuse Ordinance” Government promotional video
2. “The Mandatory Reporting of Child Abuse Ordinance” Poster
3. “The Mandatory Reporting of Child Abuse Ordinance” Leaflets